
 
 

 

 

 

Bjärnum en  vit fläck på kartan eller? 

 

 

Vårt första möte för hösten hölls vid Bjärnums museum onsdagen den 1 

september 2021. 

 

I härligt sensommarväder och strålande sol bänkade vi oss, i parken 

utanför muséet. Vi var 68 st, vilket visade att vi längtat efter att få träffas. 

Vi började med att inmundiga grillad korv med bröd och dricka för att  

sedan lyssna på Bjärnumskännaren Sten-Åke Johansson 

 

Han berättade om hur Bjärnum föddes på 1100-talet då det fanns så många 

invånare att man kunde bygga en kyrka. 

Han berättade om Bjärnums storhetstid då det fanns 30 möbelfabriker, 

andra företag som Bjärton vars instrument är kända världen över,  

redskapsfabriken som tillverkade bla spadar, bryggeri, spettkaksfabrik  

m.fl 

Idag har Bjärnums industrier och affärer reducerats till ett fåtal. 

 

Vi avslutade med en kopp kaffe med kaka och njöt en stund i det härliga 

vädret. 

Några besökte det fantastiska muséet som verkligen är värt ett besök. 

 

Efter dagens upplevelser är Bjärnum inte längre en vit fläck på kartan. 
 


